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Keskkonnaamet 

 

 

Väikese väina kõrgepingeliinid 

 

 

Riigikogu keskkonnakomisjon on korduvalt arutanud Väikese väina avamise probleemi. 

Seoses sellega on tõusetunud probleem, et on vaja likvideerida kõrgepingeliinid, mis tapavad 

aastas sadu rändlinde ja risustavad visuaalselt Väikese väina hoiuala miljööd. Väikese väina 

tamm on oluline peatuspaik väikeluikedele, laululuikedele jt lindudele ning Eesti 

Ornitoloogiaühingu hinnangul sureb Väikese väina tammil aastas 500-2500 lindu liini sisse 

lendamise tõttu.  

 

Meie hinnangul on tegemist lihtsasti lahendatava probleemiga, vaja on õhuliin asendada 

kaabliga. Loodame probleemi kiiret lahendamist. 

 

 

Lugupidamisega 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Rainer Vakra 

Esimees 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vivi Older 

631 6510, Vivi.Older@riigikogu.ee 
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